### 1. Membership Terms

- 1969 Fitness Hub reserves the right to cancel and terminate any membership at its sole discretion, without prior notice.
- Membership cancellations by members are not permitted under any circumstances.
- No refunds will be provided for any reason once payment has been made.
- Memberships obtained during promotional offers cannot be frozen, transferred, or cancelled and membership starts from day of invoicing.

## 2. Membership Freezing Policy

- Freezing is only available for **Annual Memberships**.
- You may freeze your membership **once for up to 40 days**, or in **two phases**, with a **minimum of 10 days per phase** (total of 40 days maximum).
- Frozen days will be added to the end of your membership.

## 3. Membership Transfer Policy

- Membership transfers are allowed **only for standard memberships** (not promotional).
- Transfer is permitted **once** and only to a **first-degree family member**.

# 4. Facility Usage Guidelines

- Proper **gym attire** and **sports training shoes** must be worn at all times. Flip-flops and barefoot workouts are strictly prohibited.
- Vulgar, offensive, or inappropriate language is not allowed inside the facility.
- If you broke or you did any damage in the gym the client is fully responsible to pay
- All members are responsible for their **personal hygiene**.
- It is mandatory to wipe down equipment after each use and re-rack weights.
- **Do not occupy shower rooms** unless in active use. The management reserves the right to remove any personal items left in the shower cabinets.

#### 5. Personal Conduct

- The use of **steroids**, **drugs**, **or illegal substances** is strictly prohibited. Offenders will be reported in accordance with **Qatari law**.
- Members must use the **safety features of gym equipment** and are encouraged to seek guidance from staff if unsure.
- Music volume and air conditioning settings are controlled by management and cannot be altered upon request.

• Children under 16 are not permitted inside the gym, except as part of authorized youth programs (parental consent required).

# 6. Classes & Bookings

- Class bookings must be made in advance.
- A no-show or a delay of more than 10 minutes will result in cancellation of the class booking by management.

#### 7. Personal Training & Services

- 1969 Fitness Hub is only responsible for **personal training services paid directly** to the gym or its certified trainers.
- The gym is not liable for any training paid outside of official channels.

## 8. Locker & Lost Property Policy

- Members are responsible for securing personal belongings in lockers.
- Lockers will be cleared at closing time daily. Unclaimed items will be **immediately** discarded.
- The gym is not responsible for lost, stolen, or damaged personal property.

# 9. Age Requirements

- The minimum age for gym membership is 16 years.
- Youth programs may admit members under 16, with parental consent.

#### 10. Membership Upgrades

• Active memberships may be upgraded by paying the **price difference** and an additional fee of **QAR** 500.

### 11. Emergencies & Government Orders

• In case of **government-mandated closures**, public emergencies (including pandemics like COVID-19), or any force majeure, no refunds (full or partial) will be issued.

### 12. Legal Jurisdiction

• All disputes arising from membership terms or facility use shall be subject to the jurisdiction of the **courts of Qatar** and governed by **Qatari law**.

### 13. Agreement Acknowledgement

- Once the agreement is signed, no further signature is required upon renewal. **All updated terms and policies** automatically apply to all active members.
- Any **violation** of these rules may result in **immediate termination** of membership without refund or prior notice.

# نادي 1969 للياقة البدنية \_ القواعد والأنظمة

# شروط العضوية 1.

- يحتفظ نادي 1969 للياقة البدنية بالحق في إلغاء أو إنهاء أي عضوية وفقًا لتقديره الخاص، دون إشعار مسبق
- . لا يُسمح بالغاء العضوية من قبل الأعضاء تحت أي ظرف من الظروف
- . لا تُرد أي مبالغ مالية بعد سداد رسوم الاشتراك لأي سبب من الأسباب
- لا يمكن تجميد أو تحويل أو إلغاء العضويات التي تم الحصول عليها خلال العروض الترويجية و تبدء العضوية
  من تاريخ الفاتورة.

#### سياسة تجميد العضوية . 2

- . يُسمح بتجميد العضوية فقط للعضويات السنوية
- سيتم إضافة الأيام المجمدة إلى نهاية فترّة العضوية •

#### سياسة تحويل العضوية . 3

- يُسمح بتحويل العضوية فقط للعضويات العادية (غير الترويجية) •
- يُسمح بالتحويل مرة واحدة فقط، ويكون لأحد أفراد العائلة من الدرجة الأولى •

## إرشادات استخدام المرافق .4

- يجب ارتداء ملابس رياضية مناسبة وأحذية تدريب رياضية في جميع الأوقات. يُمنع ارتداء النعال (الفليب فلوب) . أو التمرين بدون حذاء
- . يُمنع استخدام الألفاظ النابية أو غير اللائقة داخل المنشأة
- في حال التسبب في أي تلف أو كسر داخل الصالة، يتحمل العميل المسؤولية الكاملة لدفع تكاليف الضرر •
- . يتحمل كل عضو مسؤولية الحفاظ على نظافته الشخصية
- يُلزم جميع الأعضاء بمسح المعدات بعد الاستخدام وإعادة الأوزان إلى أماكنها
- لا يُسمح باستخدام غرف الاستحمام إلا أثناء الاستخدام الفعلي، ويحتفظ النادي بالحق في إز الة أي متعلقات في شخصية تُترك في دو اليب الاستحمام

## السلوك الشخصى . 5

- يُمنع منعًا باتًا استخدام المنشطات أو المواد المخدرة أو أي مواد غير قانونية، وسيتم إبلاغ الجهات المختصة وفقًا لقانون القطري
- يجب على الأعضاء استخدام ميزات السلامة في أجهزة التدريب، وينصح بالحصول على تعليمات من الموظفين أو المدربين الشخصيين في حال عدم المعرفة
- يتم التحكم في مستوى صوت الموسيقى ودرجة حرارة المكيف من قبل الإدارة فقط، ولا يمكن تعديلها بطلب من الأعضاء
- لا يُسمح بدخول الأطفال دون سن 16 عامًا إلى النادي، باستثناء البرامج المخصصة للشباب والتي تتطلب توقيع
  ولى الأمر

#### الحصص وجدولة الدروس .6

- . يجب حجز الحصص التدريبية مسبقًا
- في حال عدم الحضور أو التأخير لأكثر من 10 دقائق، تحتفظ الإدارة بالحق في إلغاء الحجز

# التدريب الشخصي والخدمات. 7

- يتحمل نادي 1969 للياقة البدنية المسؤولية فقط عن جلسات التدريب الشخصي التي يتم دفعها مباشرة للنادي أو ... لمدربيه المعتمدين
- . لا يتحمل النادي أي مسؤولية عن الجلسات التي يتم دفعها خارج القنوات الرسمية

#### الخزائن والمفقودات . 8

- يتحمل الأعضاء مسؤولية تأمين متعلقاتهم الشخصية داخل الخزائن
- يتم تفريغ الخزائن يوميًا عند الإغلاق، وسيتم التخلص من أي متعلقات غير مستردة فورًا •
- النادي غير مسؤول عن أي مفقودات أو أضرار أو سرقات داخل المنشأة

# متطلبات العمر . 9

- الحد الأدنى للعمر للانضمام إلى النادي هو 16 عامًا.
- يمكن قبول الأعضاء تحت سن 16 ضمن برامج الشباب، بشرط وجود موافقة خطية من ولى الأمر

# ترقية العضوية .10

يمكن ترقية العضوية النشطة بدفع فرق السعر بالإضافة إلى رسوم إضافية قدر ها 500 ريال قطري •

### الطوارئ والقرارات الحكومية .11

• في حال حدوث إغلاق حكومي أو ظروف طارئة عامة (بما في ذلك الأوبئة مثل كوفيد-19) أو قوة قاهرة، لن يتم المياد عامل عامد المياد المياد المياد عامل عامد المياد المياد

### الاختصاص القانوني .12

• العضوية وتُطبق عليها المتعلقة بشروط العضوية أو استخدام المرافق لاختصاص المحاكم القطرية وتُطبق عليها العضوية أو استخدام المرافق لاختصاص المحاكم القطرية وتُطبق عليها العضوية القطرية القطرية المتعلقة ال

# الإقرار بالاتفاقية .13

- بعد توقيع الاتفاقية لمرة واحدة، لا يلزم توقيع جديد عند تجديد العضوية. وتسري تلقائيًا جميع التحديثات على . الشروط والسياسات على جميع الأعضاء الحاليين
- أي مخالفة لأي من القواعد قد تؤدي إلى إنهاء العضوية فورًا، دون استرداد مالي أو إشعار مسبق.